
Protokół Nr 36/2022 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego w dniu 27 maja 2022 r. 

 

Zdalne obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji  – Mariusz 
Łata stwierdzając quorum na podstawie listy obecności (lista obecności  
w załączeniu). 
 
Posiedzenie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury i Sportu  

rozpoczęło się o godz. 14.34. 

 

Wobec braku uwag członkowie Komisji  obradowali według 

zaproponowanego porządku obrad (porządek obrad w załączeniu). 

 

Ad I/Polityka Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w zakresie kreowania  
i promocji odnawialnych źródeł energii – edukacja mieszkańców.  
Radny D. Kaszuba zapytał o ilość zlikwidowanych pieców węglowych   
w latach 2012-2021.  
Naczelnik Wydziału Ekologii i Infrastruktury – P.  Mazik wyjaśnił, że w 
latach 2012-2021 dzięki dotacjom gminnym zostały zlikwidowane 493 
piece węglowe. Łączna wysokość dotacji przekazanych przez Gminę 
Ostrowiec Świętokrzyski na zmianę systemu ogrzewania w budynkach 
mieszkalnych położonych na terenie Gminy Ostrowiec Świętokrzyski w 
latach 2012-2021 wyniosła 1 503 508 zł. Dofinansowanie obejmowało 
zarówno budynki jednorodzinne i wielorodzinne. Od 2018 r. umożliwiono 
mieszkańcom otrzymanie dotacji na wykonanie instalacji paneli 
fotowoltaicznych do produkcji energii elektrycznej na potrzeby 
konsumpcyjne budynku mieszkalnego. W latach 2018-2021 z dotacji na 
montaż paneli fotowoltaicznych skorzystało 231 właścicieli 
nieruchomości mieszkalnych, a łączna kwota wypłaconych dotacji na ten 
cel wyniosła 1 155 000 zł.  Od marca 2021 r. mieszkańcy mają również 
możliwość skorzystania z dofinansowania do instalacji pomp ciepła.  
 
Ad II/Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

1. rozwiązania Zespołu Szkół i Placówek Publicznych nr 3 w 

Ostrowcu Świętokrzyskim, (projekt uchwały w załączeniu do 

protokołu) 

Radny K. Stelmasik zapytał jaki jest termin przeniesienia 

Międzyszkolnego Ośrodka Gimnastyki Korekcyjno-Kompensacyjnej do 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ostrowcu Świętokrzyskim. 
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Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych - J. B. Malinowski 

poinformował, że od września 2022 r. uczniowie będą mogli korzystać z 

zajęć gimnastyki korekcyjno-kompensacyjnej w Miejskim Ośrodku Sportu 

i Rekreacji w Ostrowcu Świętokrzyskim. 

Radna G. Maj zapytała jak wygląda sytuacja pracowników. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych - J. B. Malinowski 

odpowiedział, że część pracowników jest na etatach w szkołach, 2 osoby 

przeszły na emeryturę. 

Radny D. Strojny zapytał czy MOSiR jest przygotowany na prowadzenie 

Międzyszkolnego Ośrodka Gimnastyki Korekcyjno - Kompensacyjnej. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych - J. B. Malinowski 

odpowiedział, że kadra i baza jest przygotowana. Jest też odpowiednie 

wyposażenie. 

Radna G. Maj zapytała o transport dla dzieci z niepełnosprawnością. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych - J. B. Malinowski 

odpowiedział, że tak jak do tej pory część uczniów korzystała, część 

przywozili rodzice we własnym zakresie. 

Radny D. Strojny zapytał, czy wyposażenie zostanie przeniesione do 

nowej lokalizacji. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych J. B. Malinowski 

odpowiedział, że MOSiR jest odpowiednio wyposażony. 

Radny M. Łata dodał, że nowa lokalizacja jest lepsza, ułatwi to 

dostępność. Jest również odpowiednie wyposażenie. Dodał też, że radni 

będą monitorować sytuację. 

Radny K. Kutryba dodał, że zatrudnione są dodatkowe osoby, aby 

zapewnić odpowiednie funkcjonowanie ośrodka. 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 

 

2. likwidacji Międzyszkolnego Ośrodka Gimnastyki Korekcyjno-

Kompensacyjnej w Ostrowcu Świętokrzyskim, (projekt uchwały  

w załączeniu do protokołu) 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury  

i Sportu 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 

wstrzymujących pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały. 
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3. zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022-2025,  (projekt 

uchwały w załączeniu) 

W wyniku głosowania członkowie Komisji Edukacji, Wychowani, Kultury  

i Sportu jednogłośnie  pozytywnie zaopiniowali ww. projekt uchwały.  

 

Ad III/Sprawy różne. (Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski za 2021 rok, sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Opieki nad Zabytkami Dla Gminy Ostrowiec Świętokrzyski za 

okres od 01.01.2020 r. do 31.12.2021 r., sprawozdanie z realizacji 

Programu Współpracy Gminy Ostrowiec Świętokrzyski z organizacjami 

pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego w 2021r.) 

Radna G. Maj zadała pytanie dot. kwot wynagrodzeń nauczycieli 

zawartych w Sprawozdaniu z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w 

szkołach i placówkach prowadzonych przez Gminę Ostrowiec 

Świętokrzyski za 2021 rok - czy są to kwoty netto czy brutto. 

Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych J. B. Malinowski 

odpowiedział, że są to kwoty brutto i zawierają wszystkie wypłacone 

świadczenia. 

 

Posiedzenie Komisji Edukacji, Wychowania, Kultury  i Sportu 

zakończyło się o godz. 15.03.  

 

 

Protokołowała: 

 

Magdalena Połetek 

 

Przewodniczył: 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, 

Wydział Organizacyjno-Prawny Wychowania, Kultury i Sportu  

 

 Mariusz Łata 

 


